
Александар Антић: Дубоко верујем да је уговор о стратешком партнерству за РТБ Бор са кинеским Зиђином сјајан посао за Србију
петак, 21 септембар 2018 10:58

 Београд -- Министар енергетике Александар Антић изјавио је да дубоко верује да је
уговор о стратешком партнерству за РТБ Бор са кинеским Зиђином сјајан посао за
Србију.

  Антић је за Прву ТВ казао да је уговор са том компанијом о стратешком партнерству са
РТБ Бором потписан у Кини током посете државне делегације Србије тој земљи и стакао
да се до краја године очекује уплата минимално 100 милиона евра. 

  

"Ми очекујемо свих 350 милиона евра. Они до краја године преузимају управљање и
крећу у инвестициони програм који је изузетно амбициозан. Очекујемо да већ 2019.
донесе неке помаке а у 2020. и 2021. мултипликовање производње", навео је Антић. 

  

Такође, министер је навео да очекује сигурност за свих 5.00 радних места. 

  

"Дубоко верујем да је то један сјајан посао за Србију", истакао је Антић. 
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О изградњи индустријског парка у Смедереву погледајте у видеу:

  

(Б92)

  

 2 / 2


